
Beste inwoner 

We gaan het laatste kwart van deze legislatuur al in. De N-VA blijft werken aan een warmere gemeente. Sociale cohesie en het  
gemeenschapsgevoel in Schilde en ‘s-Gravenwezel zijn voor ons belangrijk. We maakten al werk van laagdrempelige ontmoetings- 
plaatsen voor alle leeftijden zoals het Warme Williamhuis en levendige buurthuizen zoals de Vier Wieken. Daar zien we een grote rol 
voor de versterking van ons sociale weefsel. 

Iedereen is er welkom. Het buurtrestaurant kookt sinds enkele maanden vier dagen per week voor een breder publiek en met een  
breder aanbod, en ook de cafetaria willen we met ruimere openingsuren en een fietsenparking meer toegankelijk maken voor  
iedereen die er wenst binnen te springen. 

Recent opende onze schepen Pascale Gielen een sociale kruidenier waar inwoners die het financieel moeilijker hebben hun  
boodschappen kunnen doen. Een prachtig en warm project. We werken ook verder aan het fraai en net uitzicht van onze gemeente. 

Er zijn een heleboel projecten op til waarover u meer leest in deze publicatie. Het bestuur van N-VA Schilde-’s-Gravenwezel is een 
gedreven en ambitieuze ploeg. Maar wij blijven steeds op zoek naar nieuw politiek talent. Wilt u zich graag actief inzetten voor onze 
prachtgemeente en mee het verschil maken? U bent bij ons meer dan welkom. 

Stuur een mail naar valerie.michel@n-va.be. Wij wensen u een hele fijne zomer toe en tot weldra op één van onze evenementen.

Schilde-’s-Gravenwezel
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Een opwaardering voor Schilde en ’s Gravenwezel: openbare werken

Turnhoutsebaan

Wat? 
De verouderde riolering wordt helemaal vernieuwd en aan-
gepast naar een gescheiden rioleringsstelsel (regen- en 
afvalwater). Daarvoor moet de baan volledig opengebroken 
worden. Het is de ideale gelegenheid om de Turnhoutsebaan te 
herinrichten met aandacht voor alle weggebruikers en voor een 
verfraaiing van de winkelomgeving. Op dit moment worden 
de randvoorwaarden van het project bepaald en vastgelegd. 
Agentschap Wegen en Verkeer plant om die fase nog dit jaar af 
te ronden. Daarna start het echte ontwerpwerk. De Turnhout-
sebaan is een gewestweg. De opdrachtgever van de werken is 
Agentschap Wegen en Verkeer. Alle stappen gebeuren in nauw 
overleg met lokaal bestuur Schilde. Een belangrijke partner bij 
de werken is Pidpa.

Oelegemsteenweg- 
Schoolstraat

Wat? 
De Schoolstraat, Puttenhoflaan en Oelegem-
sesteenweg worden heraangelegd en krijgen 
daarbij een nieuw fietspad. Dat moet ervoor 
zorgen dat de straat veiliger wordt voor ie-
dereen die daar langsrijdt. De beslissing voor 
de heraanleg werd snel genomen aangezien 
de Vlaamse overheid drie miljoen euro aan 
subsidie gaf. Bij de werken worden de bomen 
langs het traject gekapt. Enkele omwonenden 
houden de start van de werken voorlopig 
tegen.

Feestmarkt
In mei waren wij met de N-VA 
aanwezig op de 1 mei feestmarkt. 
Velen kwamen een versgebakken 
wafel eten, een versgetapt pintje 
drinken en een babbeltje doen met 
één van onze bestuursleden. Dank 
voor uw steun en aanwezigheid! 

HOE STAAT DE N-VA DAAR TEGENOVER?  
Het DNA van onze Turnhoutsebaan is stop-and-go 
shopping. Elk ontwerp dat het DNA kan hypothekeren, is 
onaanvaardbaar.

    Vanuit die optiek is het aan AWV om met de mid-
denstand en de inwoners draagvlak te vinden voor 
een heraanleg. De gemeente zal alles doen om dat te 
faciliteren.

    Situaties zoals Mortsel en Merksem, waarbij door 
de onvermurwbaarheid van AWV, de 
doorstroming en het succes van een 
winkelstraat met doorgaand verkeer op 
het spel gezet worden, voorkomen we 
koste wat kost.

HOE STAAT DE N-VA DAAR TEGENOVER?  
    De heraanleg van de verkeersas staat in het teken van het verhogen 

van verkeersveiligheid, voor alle weggebruikers.

    De heraanleg en onderhoud van riolering zijn noodzakelijk en bo-
vendien een onvermijdelijke taak van de overheid. 

    De bomenkap is niet random en er is ook niet licht overgegaan. We 
bekeken alle pistes om zo veel mogelijk bomen te behouden. De 
nodige heraanplantingen zullen gebeuren.

    Bij de werken aan de Gilles De Pelichylei werden de 
bomen eerst behouden, ondanks de adviezen. De wer-
ken zorgden toen voor zodanig ernstige wortelschade 
dat de bomen alsnog werden gerooid. Nu volgen we 
de adviezen van bij de start.

schilde@n-va.be



Een opwaardering voor Schilde en ’s Gravenwezel: openbare werken

HOE STAAT DE N-VA DAAR 
TEGENOVER?  

Het verbeteren van de fietspaden op 
school- en werkroutes is voor ons 
bestuur belangrijk. We willen meer in-
woners op de fiets. De klinkers worden 
vervangen door een nieuwe verhar-
ding in asfalt over een lengte van 2,5 
kilometer. Dat is een heel grote sprong 
voorwaarts voor het fietscomfort van 
onze fietsers. Tijdens de werken aan 
het fietspad worden ineens enkele 
nutsleidingen verplaatst.

Waarom geen breder 
fietspad? We behouden 
de breedte en daardoor 
sneuvelt er geen enkele 
van de tweehonderd 
laanbomen. 

Fietspad 
Sint-Jobsteenweg
Wat? 
Het fietspad langs de Sint Jobsteenweg 
bestond uit betonnen klinkers en was 
in slechte staat. 

Lodewijk De Vochtplein 

Wat? 
Het Lodewijk De Vochtplein wordt in een nieuw jasje gestoken. Dankzij het 
participatieproject werden 366 suggesties verzameld en daaruit puurde de 
gemeente een visieplan en een ontwerp. We maken een gezellige ontmoe-
tingsplaats met kiosk en terras, waar je kan sporten en spelen, maar waar 
je vlakbij toch nog comfortabel kan parkeren. Het hart van het plein biedt 
plaats aan de wekelijkse markt, kermissen en andere evenementen. Dat 
open centrale gedeelte verhogen we een beetje en omranden we langs beide 
zijden over de hele lengte met een bomenrij. Dat brengt gezelligheid op het 
plein en zorgt in de zomer voor verkoelende schaduwplekken. Grotere evene-
menten kunnen indien nodig ook gebruikmaken van het grasperk naast de 
gemeentelijke basisschool De Wingerd, richting Wijnegemsteenweg. 

Vlakbij het centrale gedeelte van het plein voorziet het visieplan een over-
dekte kiosk met groendak. De achterliggende zitplaatsen in theatervorm 
maken van de overkapping de ideale plek om een optreden of lezing in open-
lucht bij te wonen. Tijdens warme zomerdagen is het ook een fijne schaduw-
plek om wat af te koelen. Het nieuwe visieplan bekijkt de mobiliteit op en 
rond het plein als geheel. Er wordt slimmer gebruik gemaakt van de beschik-
bare ruimte. Basisprincipe is een veilig en aangenaam plein voor fietsers 
en wandelaars. De auto wordt in het ontwerp van het centrale gedeelte van 
het plein geweerd. Daar vind je dus niet langer parkeerplaatsen. Ook aan de 
ingang via de Frans Pauwelslei behouden we enkel de parkeerplaatsen aan de 
kant van de kerk. De andere rij maakt plaats voor meer groen en een veiligere 
doorgang voor fietsers en wandelaars. 

HOE STAAT DE N-VA DAAR TEGENOVER?  
Wij zien het Lodewijk De Vochtplein als de ontmoetingsplaats 
van onze deelgemeente. Het belangrijkste is 
de creatie van een groene, fijne omgeving. We 
behouden daarbij maximaal parkeerplaatsen voor 
de middenstand. Meer woningen of projecten zijn 
ook niet de bedoeling.

www.n-va.be/schilde



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


